
RO MAN IA
JUDETUL CLUJ
CONSILIUL LOCAL
AL ORA;UI-UI HUEDIN

PROCES - V ERBAL
incheiat azi 30.08.2024 cu ocazia gedinlei ordinare a Consiliului Local I Iuedin.

$edinla a [ost convocatA prin dispozilie de cetre PIIIMAR, prezenta menJiune rea]izAndu-se irt
conlormitate cu O.U.G. nr. 5712019 privind Codul Administrativ.

l)1. Secretar Cozea Dan declarl deschisS;edin[a si se constatd ci dintr-un total de 15 consilieri, sunt
prezen{i 13 ('l'raica Nicolae, Buzag Fekete Maria, Fdrcas Cdtilin, Mati; I lorea Dorin, Mereu Liviu, Stingd
Mariana, Goga Oana Raluca, Popa Pol Vasilc, Schvarcz Tibor, Ciota Marius Iosif, Antal $refan (Cobli;an
Anca Cristina, Nicola Anamaria - prezenta on-line), consilieri absenti (Achim CdJin. Simplicean I Iorea Dan).

Dl. Secretar supune la vot Procesul Verbal al ;edintei din data de 12.0t1.2024 gi se aprobd in unanimitate.
Di. Secrelar solicitl scoatcrca de pc ordinea de zi trei proiecte de hotdr6re (proiect de hotlr6re privind

aprobarca desemnarii reprezentan{ilor Consiliului Local Hueclin in Consiliul de Administralie al Liceului
Teoretic O.Goga Huedin, respectiv desemnarea reprczcntantu Iu i Consiliului Local Huedin in Comisia dc

Evaluare qi Asigurare a Calitdfii, pcntru anul ;colar 2024 - 2025, proiect de hotdrdrc privind aprobarea

desemndrii reprezcntantilor Consiliului Local I luedin in Consiliul de AdministraJie qi Cornisia de Evaluare gi

Asigurare a Calitllii la Liceul Tehnologic ,,Vlddeasa" Hucdin, pentru anul qcolar 2024 - 2025, proicct dc

hotarare privind aprobarea desemndrii rcprczcntantului Consiliului Local Huedin in Consiliul de

Administralie, respecitv dcsemnarea reprezentantului Consiliului Local Huedin in Comisia de Evaluale gi

Asigurare a Calitilii la Gr5dinila ou P.P ,, Prichindeii Vcscli" Huedin, pentru anul gcolar 2024 - 2025).

Dl. Secretar solioit[ alegerea unui nou pre;edinte de ;edinti.
Dl. Consilicr Matig Horea Dorin propune ca preqedinte de Eedintd pc d.na viceprimar Buzag Lekete Maria

propuncrc care se aprobI in unanimitate.
Dl. Secretar solioitl aprobarea introducclii pe ordinea de zi a trei proiectc dc hot[rire noi (proiect dc

hot[rAre privind aprobarea rectificdrii Bugetului de Venituri Proprii ;i Subsentii a Spitalului ord;enesc

Hucdin, intrc articole de cheltuieli, pe trimestrul III 2024 sursa f. proicct dc hotirire privind aprobarea

rnodificdrii denurnirii obiectivului dc invcstitic "Drurn de centllrl pentru Oragul Huedin, Judeful Cluj" in
"Varianta de Ocolirc a Oraqului Huedin", Aprobarca modificirrii !'l.C.L m.20106.02.2024 art.2 alin.2.1 pct 19

.astfel:- S.F. qi avize pentru obieoliv "Drum de ccntura pentrLr Oragul Huedin, judelul ClLtj" (-590.000 lei), -
Studiu de Fezabilitatc intocmit in conformitate cu prevederile nornrelor;i standardelor europene pentru

obiectiv ,,Varianta de Ocolire a Ora;ului Huedin" 590.000 lci, proiect dc hotirire privind aprobarea insuqirii

Raportului de evaluare intocmit de Casa dc Expertiz['l'ransilvania privind Echipament- Centrala lermici pe

Rumeguq din Huedin str,Republicii nr.8, jud.Cluj, 9i valorificalea CAZAN. cu nr. De inv.2200157- prin care

se intelege- CENTRALA TERMICA 4 MW DANSTOKER VHS 23 cu subansamblele: Vas Expansiune-3buc;

Cazan-1 buc; Exlaustor furn-2 buc; exhaustor cenuga zgura-1 buc; Snec cu motor alimentarc cazan- 1 buc;

Panou elcctric pt.cazan- I buc;Controler cazan-1 buc; TubulatLtra fum in camera centralei termice-; Racord apa

calda tur-retur intre cazan si pompe de recirculare; structura uetalica;Escada).
Dl. consilier Ciota Marius Iosif men!ioneazI, privitor la proiectele privind desemnarea rcprczentan[ilor in

CA qi CIIAC la unititile ;colare, considerind c[ pAnd la inceperea noLrlui an ;coJar directorii au obligalia sI
constituie consiliul de adrninistra!ie.

Dl. consilier Matig Ilorea Dorin nrentioneazi ci unitirtile lcolare trebuie sd solicite Consiliului l-ocal

desemnarea mcrnbrilor in consiliul de adtninistralie.
Dl. consilier Ciota Marius Iosif intreabi pe dl. Mati; Horea pind la ce dat[ trebuie emise dispozi{iilc de

numire in consiliul de administra{ie.
Dl. consilier MatiE Horea Dorin mc;rlioneazd ci dupi inr:eperca noului an Ecolar au loc ;edinlclc cu

pirinlii, menlion6nd ci in a doua parle a lunii septembrie 2024. dupir 25 a luni sc vor constitui consiliile de

administra{ie.
Dl.secretar rdspunde d.lui Ciota Marius, menlionAnd ci ini(iatorul proiectului de hotdrAre poate retrage

acestc proiecte de hotlrire liri explica{ii suplirnentare, mellionind ci proiectele se vor discuta in ;edinta de

luna viitoare, n.renlionAnd cd actualul consiliu va nrai avea ;cdinta pani la inceperea activit[lii de citre noul

consiliu local.
Dl. consilier Ciota Marius Iosif menlioneazi cd ultimul proiect de hotdr6re inscris pe ordinea de zi nu la

primit.



Dl. Sccrctar mcnlioncazi cd proiectul de hotdrAre a fost depus astizi gi avizat de comisia economicd gi

nu a fost timp fizic pentru a fi comunicat, rrenlionind cA este pus la dispozitia consilierilor tot draftul aferent
proiectului dc hotdrArc.

Se supune la vot ordinea de zi cu cele trei proiecte de hotarare noi qi se aprobi in unanimitate.
D.na consilier Buzas Fekete Maria prezintd proiectul dc hotdr6re avizat dc comisia de specialitate privind

aprobarea casdrii, scoaterii din gcstiune 9i scdderea din eviden!ele contabile a unor bunuri degradate.

Dl. Secretar men{ioneazi ci pentrLr aprobare este nevoie de 8 voturi.
Dl. consilier Ciota Marius losif nrenlioneaz[ cd procesul verbal al comisiei de casare este din

15.02.2024.
D.na director economic acordd dctalii suplimentare menlion5.nd ci nu a fost timp efectiv pentru a se

verifica qi a se facc rcfbratul de aprobare, programul fiind extrem de aglomerat ou aprobare buget, investilii,
inchiderile semestriale, alegeri, etc., menlionAnd ci pAni 1a slArEitul anului se poate adopta o astfel de hot6r6re.

Dl. consilier Ciota Marius Iosif intreabi de ce nu se invoci la acest proicct dc hotdrArc Ei lcgea

finanlelor publice,
Dl. Sccrctar rdspunde d.lui Ciota Marius ardtAnd cd sunt invocate prevederi din Codul administrativ.
Se supune la vot proiectr.rl de holdrAre gi se aprobd cu 12 voturi Ei o ablincrc Ciota Marius losif

mcnlionAnd cd proccsul vcrbal al comisiei de inventariere este incheiat in luna februanie 2024.
D.na consilier tsuzaq Fekete Maria prezintl proieclul de hotlrAre avizat de comisia de specialilate

privind aprobarea alocdrii sumci dc 20.000 lei pentru efectuarea lucrdrilor de reparalii Ia exteriorul clddirii
;colii primare Cetatea Veche, structura a unitdlii ;colare a Liceului 'Iehnologic Vlideasa.

Dl. Secretar menlioneazi ci penlnr aprobare este nevoic de 8 voturi.
Dl, consilier Ciota Marius Iosif intrcab6 dacd cstc vorba dcsprc o rcctihcarc bugetard.
D.na Director economic mentioneaz[ cI referatu] solicitd aprobarea alocirii sumei de 20.000 lei pcntru

Liceul Tehnologic Vlideasa, pentlu lucrfui de reparalii la;coala din Cetatea Veche, men{ion6nd cd suma nu
este cuprinsi in bugetul inilial. ulterior dup[ aprobarea hotdrArii va intocmi un referat de aprobare a rectificdrii
bugctului in accst scns, supliment6ndu-se bugetuJ liceului cu aceasta surna.

Dl. consilier Ciota Marius Iosif mentioneazl ci lucrSrile au fost licute, intrebAnd cine a lEcut acestc
lucriri.

D.na Dircctor economic menlioneazI ci solicitarea de la Liceul Tehnologic Vladeasa privind aceste
reparatii este din 19.08.2024.

Dl. consilier Ciota Marius [osif consideri ci se soliciti alocarea acestei sume dupd ce lucrdrile au fost
licute.

D.na consilier Stingd Mariana mcntioncazd cd accstc lucrdri sunt in lunclie de suma solicitatI.
D.na Viceprimar rnenlioneazd cd se cunosc problemele care au fost cu aceasta scoali la inceputul anului,

considerAnd cd un primar qi un viceprimar trebuie s[ suslini necesitatea repara]iilor la acestd scoald. intruc6t in
scuft timp incepe Ecoala, lucririle nefiind executate de primirie, mentionAnd ci lucrarile s-au fiout confom
spuselor d.lui Ciota Marius Ei Consiliul Iocal trebuie si aprobe plata acestora.

Se supune la vot proiectul de hotdrdre qi se aprobd cn 1l voturi pentru, o ablinere Q'tricola Anamaria) I
vot impotrivd (Ciota Marius Iosit).

D.na consilicr Goga Oanr RalLrca intrcaba pc dl. Consilier Ciota Marir-rs de unde ;tie cd aceste lucrdri au
lost l}cute, dacii aoestea nu se ficeau d1. Ciota Marius intreba de ce nu s-au lacut, considcrAnd cd trebuia
aprobatA suma pentru reparalii la;coal6.

D.na consilier Stingi Mariana consideri oi dl. Ciota Marius este de perere ci. lucririle au fost finalizate.
DI. consilicr Ciota Marisu Iosif nien{ioneazi cd este impotrivd pentru ca lucrdrile au fost deja executate.
D.na consilier Buzas Fekete Maria prezintl proiectul de hotirArc avizat de comisia de specialitate

privind aprobarea revoodrii Hot.lririi Consiliului Local nr. 5012024 prin care a fost aprobatd sistarea chiriei pe
pcrioada vacanlelor qcolare (14 zile pe perioada vacantei de iarni), (14 zile pe perioada vacantei dc Pa;ti)
respectiv pe perioada vacanlei de var-er (12.06.2024-12.09.2024), pentru spafiul situat in oraqul Huedin str. Pta
Victoriei nr. 11 (in curtea Liceului l-eoretic O.Coga) aferent contractului de 'inchiriere nr.7473119.09.2022,
inoheiat cu SC ttARUN YAGMUR SRL lluedin.

Dl. Secretar mentrioneaze ce pentru aprobare este nevoie de 8 voturi.
Dl. consilier Ciota Marius Iosif considerd od trebuia si se transmita solicitarea Institutici Prefectului

Judetului Cluj, sau alte solicitdri de acest gen.
Dl. Sccrctar mcntioneazA cd una dintre irotdrArile ment;onate de cdtre dl. Ciota Marius a ajuns in

instantA, menlionind ci dl.Ciota Marius losif a primit solicitarea prefecturii privind proiectul din aceasti



ledinli, menlionend ca privitor la cealaltd hotdrare care este in instanld, odati cc va fi solulionat litigiu se va

discuta la acel moment.
Dl. consilier Ciota Marius losif menlioneazd cd prelectura spunc despre unele hotlriri cA nu sunt

corecte.
DI. Sccretar acordd detalii suplimentare cu privirc la conlinutul hotdririi consiliului local in cauzd la

solicitarea d.nei Goga Oan, din puntul de vedere al prefecturii chiria;ul trcbuind cd achite chiria;i pe perioada

vacanlei de varl cAnd nu deslEgoar[ nici o activitate. fiind vorba dcspre un chioqc din incinta;colii, nefiind
nici o variant6 lcgali de a se sista chiria in aceasti perioada ca cfect a lncetirii temporare a contractului de

inchiricrc.
D.na consilier Goga Oana Raluca consideri cd to{i chiria;ii care sunt in aceasta situalic trebuie sl

plaleasca chiria 5i pe perioada J( \arA.
Dl. consilier Ciota Marius Iosif considerd cd au mai fost astlel de hotiriri adoptate, trebuind si se aplice

penlru to{i Ia fbl.
Dl. Secfietar menlioneazl cI in afara dc acestd ho6rare ce face obiectul gcdinlei de azi, nu au mai fost

solisiliri din paftea prcf'ecturii pentru situalii de acest ger.
Dl. Consilier Matip Horea Dorin consider6 c6 in astf'el de situatii ar trebui discutatc situaliile cu chiriaqi

din incinta Ecolilor, aferct.ttc perioadelor de vacan{I;colard.
Dl. Secretar mentioneaza ci nu existi decAt varianta plalii integrale a chiriei qi pe perioada vacanlelor

qcolare sau dupi caz rezilierea contractclor.
Se supune la vot proicctul de hotirAre gi se aprobi in unanimitatc cu l3 voturi pentru.

D.na consilier Buzaq fekete Maria prezint[ proicctul de hotdr6re avizat de comisia de specialitate

privind aprobarea modificlrii Statului de Funclii din AparatLrl de Specialitate al Primarului oragului Iluedin
pentru transformarea funcliei contractuale vacante de asistent medical gcneralist grad principal, in asistent

medical generalist dcbutant pe perioadd nedeterminati la Cabinetul Medical $colar Huedin inccp6nd cu

Ol .09.2024 in cadrul I-iceului 'l'ehnologic Vlddeasa Hucdin, respectiv r.r.rodificarea numelui titularului funcliei
delinute a postului de la pozitia nr. 56 in Statul de FLrnclii in cadrLrl Compartimentului Seruiciul Poliliei
Locale.

Dl. Sccretar mentioneazi cI pentru aprobare este ncvoie de ll voturi.
Dl. consilier Ciota Marius Iosif men{ioneazd cd este o diferenlI intrc proiectul de hotirdre de pe ordinea

de zi qi proiectLrl de hotdr6rc transmis consilierilor.
Dl. Sccretar rlspunde d.lui Ciota Marius losif, menlioniind ci se suplrn la vot acclc proiecte de hot6rire

care au fost transmise consilierilor ;i avizate de comisiile de specialitate, menliondud ci ordinea de zi cuprinde

esenla proiectelor inscrise.
D. consilier Ciota Marius Iosil mentioneaza cd in luna noiemb|ie 2023 s-a scos la concurs un post pe

pcrioadi detenninatd.
D.na Director economic men{ioneazd ci dl. Ciota Marius face o confuzie intrucat acest post este cel al

titularei care sc afl6 in concediu de maternitate gi a ibst scos 1a concurs pe aceasta pcrioada detenninati, iar
postul d.nei asistenle care s-a transferat la Cluj este cel vacant, fiind vorba de lucruri diferite.

Dl. consilier Ciota Marius losif menlioneazd aspecte din reielatul de spccialitate

D.na Director economic citeEte proiectul de hotdrdle plivird transformarea postului la cabinetul rredical

qcolar, cu tranformarea postului din grad principal in post de debulant.

Se supune lavotproiectul dc hotdr6re qi se aprobi laaft.l. cu l3voturi pentru qi la art.2 se aprobi cu 12

voturi pentru 9i o abtinere (Ciota Marius losii).
D.na consilier BuzaE Fekctc Maria prezintd ploieotul de hotirdre avizat de oomisia de specialitate

privind aprobarca transformArii Ei scoaterii la concurs a unor postLlri vaoanle la Spitalul ord;enesc Hue<Jin.

Dl. Secretar men{ioncazi ci pentru aprobare este nevoic de 8 voturi
Se supune la vot proiectul de hotirare ;i sc aproba cLt 13 votttt i penlrtt

D]. Consilier Mati; Horea Dorin prezintd infornrirlile cu privile la inceperea anului gcolar, men{ionind

ci toate lucrdrilc sunt in grafic iar unele lucrlri carc slrnt irtarziatc vor fi finalizate pind la inceperea noului an

;colar.
Dl. consilier Popa Pol Vasile menlioncazi cd au participat la o EcdinlS a consiliului de adminsitratie la

I-iceul Tehnologic Vladeasa Huedin, unde s-a discutat posibilitatea amenaj[rii unei cdi de acces pentru

parcarea din spatele gcoli cu accoes din str. Stadionului. intrucet se aglomcreazi cea din str. Horea.

l).na Viceprimar menlioneazi ci liceul ar trebui si facd o solicitare in aoest sens.



Dl. consilier Ciota Marius losif rnenlioneazi ci in legaturi cu reparaliile la Ecoli, consideri ci unele sunt
ficute de mintuiali mai ales la grddinitd.

D.na consilier Buzaq l-ekete Malia prezinth proiectLrl de hotdrire avizat de comisia de specialitate
privind aprobarea rectificdrii BugetLrlLri de Venituri Proprii Ei Subsenlii a Spitalului ori;enesc Huedin intre
a icole de cheltuieli pe trimestrul Ill 2024 sursa F.

f)1. Sccrctar mcn{ioncazi ci pcntru aprobare este nevoie de Il voturi.
Se supune Ia vot proiectLrl de hotirile gi se aprobi cu l2 voturi pentru, d.na Nicola Anamaria lipseste.
D.na consilier Buzas Fekete Maria prezintd proieclul de holdr6re avizat de comisia de specialitate

privind aprobarca modiflclrii dcnunririi obiectivului de investilie "Drurr.r dc centur[ pcntru Oraqul Huedin,
.ludelul Cluj" in "Varianta de Ocolire a Ora;ulLri I luedin", Aprobarea modific6rii ll.C.L nr.20106.02.2024 aft.z
alin.2.1 pct 19 .astfel:- S,F. si avize pt.obiectiv" Drum de centura penlru Orasul Huedinjudelul CIuj'(-590.000
lei), - Studiu de Fezabilitate intocmit in conforrnitate cu prevederile normelor ;i standardelor europene pcntru
obiectiv "Varianta de Ocolile a Olasului llLredin" 590.000 lei,

Dl. Sccrctar mcn{ioncazd ci pcntru aprobare este nevoie de 8 voturi.
D.na consilier Goga Oana Raluca r.nenJioneazd cd din lista de investilii aprobatd la inceputul anului sc

modifioi doar denumirea, suma fiinci aceia;i gi se tranlerA la noul obiecliv.
D.na Director economic acordd l.irnLrriri rnenfion6nd ce, CNAIR a modificat doar denumirea proiectului

Ei inchcicrca protocolului pcntru varianta de ocolire a oraqului Hucdin solicit6ndu-se transmiterea unor
documente, inclusiv Studiu de Fezabilitate confonn normelor gi standardelor europcnc actuale, PIanul
cadastrai cu terenul de expropiat, certificatul de urbanisrn si alte documnete. Menlioneaza cA aceasta invcstitie
a fost cuprinsd in lista de investilii a oragului Huedin la inceputul anului ca Centuri Ocolitoare iar denumirea
actuald este de Variantd Ocolitoare, solicit6ndu-se modificarea corespunzdtoare, inclusiv a denumiri Studiului
de Fezabilitate, conform normelor;i standardeJor actuale pentru noul obiectiv Varianta dc Ocolire a Oraqului,
prevederea ini{ial6 se anuleazd rdm.lnrincl aceiasi surrI aprobatd ini{ial.

f).na consilicr Goga Oana RalLrca intrcabi dacd Studiu dc Fezabililate achitat de anul trecut mai este
valabil pentru noua modificare saLr trebuie realizat un nou Studiu de Fezabilitate.

D.na Viceprimar men{ioncazi cd a intrebat qi va trebui nr.r r.rou Studiu de fezabilitate cu alti dcnumire Ei
este ncccsar pcntru inchciarca padcncriatului cu CNAIR, dupi care se va incsrie proiectul pe o axd de
finan(are pe proiecte europene.

D.na Director economic rispunde d.nei Goga Oana cA existd planul dc situafie cu terenurile pentru
expropiere.

D.na Viceprimar menlioneazai cal pentrLl prirna dati este vorba despre procedurle de expropicrc a

terenurilor aferente variantei de ocolire.
Dl. consilier Ciota Marius Iosif intrcabd dacd acest proiect se va face cu bani europeni sarL prin

finantarea de la Ministerul Tralsportu rilor.
D1. Secretar raspunde d.lui Ciota Marius aritdnd cd nu se punc problema finanlirii din bugetul local al

cestei investitii.
Dl.consilier Ciota Marius Iosif men!ioneazi cd nu a fost identificat acest proicct pe si-teul Ministerului

Transpofiurilor la lista variantelor ocolitoare pAni in anul 2030.
D.na Director economic men{ioneazi cI s-a solicitat depunerea SIr -ului pcntru acest proiect.
D.na consilier Stingi Mariana mcntioncazl ci s-a dat r6spunsul pentru dl. Ciota Marius.
Dl, Consilier Ciota Marius losif intreabi de ce au rnai fost ficutc cclelalte Studii de Fezabilitate

anterioare.
Dl. consilier Mati; Horea Dorin mentiorreazd c6 trebuie respectate condijiondrilc stabilite de CNAIR

pentru varianta ocolitoare.
Sc supune la vot proiectul de hotirAre si se aprobi cu l3 voturi pentru.
D.na consilier Buzas Fekete Maria prezintd proicctul de hotdrire avizat de comisia de specialitatc

privind aprobarea insugirii Raportului de evaluare intocmit de Casa de Expcrtizi Transilvania privind
Echipament - Centrala Tcrmicd pc Rumcgug din Huedin str.Republicii nr.8, jud.ClLrj, Ei valorificarea CAZAN,
cu nr. De inv.2200157- prin care se ir.rtelege- CENTRALA TERMICA 4 MW DANSTOKER VHS 23 cu
subansamblele: Vas Expansiune-3buc; Cazan-1 buc; Exhaustor fum-2 buc; exhaustor cenuqa-zgura-l buc;
Snec ou motor alimentare cazan- I buc; Panou electric pt.cazan- I buc; Controler cazan-l buc;'lubulatura furr
in camcra ccntralei temice-; Racord apa calda tur-retur intre cazan si pompe de rccirculare; structura
metalica:Escada.

Dl. Secrctar mcnlioneazi cd pentru aprobare este nevoie de 8 voturi.



Se supune la vot proiectul de hotlrAre qi se aprobi cLr l2 votLrri pentru, dl. consilier Ciota Marius Iosif
nu padicipl Ia vot pentru cd nu a primit materialul.

La djverse d.na consilier Goga solicitd si sc rcpare dlLrrnul de acces din zona blocurilor str. Avram Ianou
nr. 41 ce face acces prin spate la curtea $colii Speciale.

Dl. consilier Ciota Marius Iosif soliciti urgentarea efectudrii luoririlor de repara(ie a strdzii
Lucea{irului qi Zorilor,

Dl. Secretar rlspundc d.]ui Ciota Marius losif rrcnlionAnd ci s-a solicitat firmei executante a lucrlrilor
in vederea grdbirii turndrii stratului de binder, existdnd promisiuni in acest sens din partea constructorului,
lucru valabil qi pcntru cclclaltc strdzi care au fost lrezatc dcja.

Dl. consilier Ciota Marius losif rnenlioneaza cA pe strada LLrceatirului nivelul strdzii este mai ridioat
decAt curlile unor cetd{eni, ceea ce va facilita pltrunderea apei in curlilc accstora.

D.na Viceprimar men{ioneazi cd se va face incJinalia drurnului astfel incet si nu a_jungi in curfile
cetAtenilor.

Dl. consilier Mati; Horea Dorin inviti consilierii la lestivitItile inceputului dc an Ecolar care se vor
deslE;ura la ore diferite.

Nemaifiind alte probleme de discutat qedinfa se declari irchisd, drept pentm ce s-a incheiat prezentul
proces verbal.

Pre;edinte de qedinti,
Buzas Fekett M' ,^/' /

(hhn',




